



Styrelseprotokoll

Hampetorp-Odensbackens IF
2023-02-28

Närvarande: Tony Olsson, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Marcus Tell, Therese Tegin, Helena Hiltunen, Algot Stannisson, Hugo Bellander, Lina Svanberg & Linda Tell.

§1 Mötets öppnande

Tony hälsar alla välkomna och öppnar upp mötet. Vi presenterar oss för varandra då Linda, Lina, Algot och Hugo är nya deltagare.

§2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns. Föregående protokoll läses igenom och godkänns.

§3 Ekonomi

Under ett ledarmöte har ämnet försäljning diskuterats. Det finns önskemål om samordning mellan oss i HOIF och SMÅ IF, speciellt då vi har flera samarbetslag tillsammans. Vi får försöka lösa detta och samordna det på något vis, hitta ett system så att det blir bra.

SMÅ har en sektionavgift per spelare, vi har endast en medlemsavgift. Vi enas om att tänka ut några idéer som vi kan presentera för SMÅ.

§4 Övriga frågor

Anmälda lag i ungdomsserier

Nu är ungdomslagen anmälda till seriespel och jämnt fördelat över HOIF och SMÅ enligt följande:

F2009-2011: SMÅ anmäler ett lag för 9 mot 9.

F2012/2013: HOIF anmäler ett lag för 7 mot 7.

P2009-2011: HOIF anmäler två lag 9 mot 9.

P2012: SMÅ anmäler ett lag 7 mot 7.

P2013: SMÅ anmäler ett lag 7 mot 7.

Det blir tyvärr inga lag för F06/08 och inget damlag. Sköllersta har damlag, så det finns möjlighet att spela där. De spelar i division 3.

Domarutbildning

De har inkommit mail från förbundet med information att om vi har egna ungdomar som är

intresserade av domarutbildning kan utbildning hållas på Odenvallen. Tony ställer frågan till Camilla från förbundet. Ungdomar som är 10 år och uppåt kan gå utbildningen. Nytt från förbundet är att för matcher 9 mot 9 tillsätts domare centralt ifrån. Föreningar behöver endast lösa 3-3, 5-5 och 7-7. Vi enas om att satsa på en gemensam obligatorisk (ej tvingande) domarutbildning från ålder 10 tillsammans med SMÅ IF.

Johan berättar att det generellt börjar bli ont om domare, han pratar om en fairtrade-trappa där olika kort ger poäng. Har du fått över tre poäng i snitt per match kommer en kontrollant ut och som kan dela ut böter.

Pernilla har kollat upp vad en display till bastuaggregatet kostar och det blir samma pris.

Inför årsmötet

Vi pratar om "§9 protokoll årsmötet", val av huvudstyrelse. Nyval för Linda, Lina, Algot och Hugo.

För våra nykomlingar berättar vi om vad vi har haft för prävoår och hur HOIF var uppbyggd tidigare. Man väljs på två år men givetvis får man hoppa av tidigare. Vi kan även ta in flera under året, den personen får dock inte rösträtt då. Vi behöver sprida att vi behöver vara fler. Vi har möten ungefär en gång i månaden.

Anders har valt att sluta i styrelsearbetet och vi funderar på någon annan lämplig som är med och representerar anläggningen såsom Anders har gjort.

Tony löser en dagordning inför årsmötet.

Verksamhetsberättelsen 2022 är klar och skrivs under.

Till årsmötet är ekonomin klar.

Gällande internetbanken så står Johan L kvar och kan fortsätta göra det. Det behöver stå att han administrerar internetbanken.

Angående kassör ska Tony höra sig för med Thomas igen om han kan vara kvar ett år till. Under tiden tänker vi att Lina och eventuellt även Hugo kan läras upp i detta och att det på så vis kan bli någon slags överlämning.

Vidare ska vi ordna så att Tony har samma behörighet som Thomas vad gäller det ekonomiska samt Johan behöver ha insyn på Herr och Martina på kiosken. Viktigt att det finns kvitton som redovisas, hur vi gör med inköp, ordna upp behörigheter till internetbanken och att vi ska kunna driva in betalningar effektivare. Kassören behöver även ha mer insyn i rotundan och dess ekonomi.

Vi pratar om vilket ekonomisystem som kan vara bra att använda, Visma?

Val av 2 revisorer. Det har varit Anna och Jonna tidigare. Tony ska fråga dessa igen, Pernilla ska också fråga en kontakt hon har. Tackar de nej får vi köpa tjänsten.

Valberedningen. Beslut om medlemsavgifter. Beslut om förvaltning av medlemsmatrikeln.

§5 Nästa möte

Årsmötet den 12/3 kl 10.00. Direkt efter konstituerar vi styrelsen. Nästa möte den 21 mars 19.00.

§6 Avslutning

Tony tackar och avslutar kvällens möte.

Ordförande

Tony Olsson

Sekreterare

Helena Hiltunen